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Abstract (en)
The detectors are supplied in parallel from a two-wire loop connected to a central station. Each detector contains an alarm signal generator (11),
which actuates an indicator lamp (15), and a first oscillator (13), which is connected to the said loop when the detector is activated. A malfunction
signal generator (17) is activated when a fault appears in the detector itself. The malfunction signal generator (17) activates a second oscillator (32)
whose frequency is different from that of the first oscillator (13). Application especially to fire alarms. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne une installation de surveillance comportant des détecteurs alimentés en paralléle a partir d'une boucle a deux fils reliée a un
poste central chaque détecteur comportant un générateur de signal d'alarme (11) actionnant un voyant (15) et une premier oscillateur (13) qui est
branché sur ladite boucle, lorsque le détecteur est activé et un générateur de signal de dérangement (17) qui est activé lorsqu'un défaut apparait
sur le détecteur lui-méme. Selon l'invention, le générateur de signal de dérangement (17) active un deuxiéme oscillateur (32) dont la fréquence est
différente de celle du premier oscillateur (13). L'invention s'apllique en particulier aux détecteurs d'incendies.
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